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§ 40
Frågor med anledning av markanvisning för Sätra 2:1
- skrivelse från Skärholmens stadsdelsnämnd

Beslut
Skrivelsen skickas till förvaltningen för beredning.

Förslag till beslut
Vice ordförande Sophia Granswed Baat (M) anmäler
för Skärholmens stadsdelsnämnd en skrivelse med förslag till beslut
att skicka den till förvaltningen för beredning.

Beslutsgång
Ordförande Stephan Guiance (S) yrkar att skrivelsen skickas till
förvaltningen för beredning och hör enhälligt bifall därtill.

Bilaga
Skrivelse, Skärholmens stadsdelsnämnd.
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Bilaga, skrivelse, Skärholmens stadsdelsnämnd
Frågor med anledning av markanvisning för Sätra 2:1

Men anledning av markanvisning för 12 radhus inom del av
fastigheten Sätra 2: 1 i Bredäng (300 m sydväst om Bredäng
centrum) till Storstaden Stockholm Bostad AB. Vi önskar att
följande frågor skickas på beredning för vidaredelegering till
expIoateringskontoret/stadsbyggnadskontoret:

1. Parkeringsplatser finns inte angivna inom befintligt byggprojekt
idag. Skall staden tillåta parkering utmed Tankebyggarbacken? Idag
är det parkeringsförbud på Tankebyggarbacken. Parkering där
skulle riskera trafikfara, då det är trångt och dålig sikt. Idag är det
fullt på de parkeringar som finns i närområdet.
2. Har kontoren gjort en analys kring de 9 radhus som planeras att
byggas i slänten ner mot samfällighetsföreningens garage? Vad har
den analysen i så fall kommit fram till? Vi uttrycker oro kring att
marken är väldigt porös och sviktande. Vi känner till att det tidigare
varit två garage i ytterkanten som förflyttat sig, och därmed har
behövt återställas.
3. Området invid trappan har ett stort naturvärde med ett rikt djurliv
som hackspettar, hökar, grävlingar mm. Vad säger analyserna kring
detta?
4. Hur planerar man att ta vara på spillvatten, dagvatten och skyfall
i projektet?
5. Hur planerar man att värna kulturvärden i projektet?
6. Hur ska grön kompensation ske?
7. Den beskrivna nya gångvägen, kommer den kunna fungera som
skolbarnens gångväg till skolan/centrum?


